
 

P R O T O K Ó Ł  Nr  XXX/12  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 28 września  2012r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie  

 

Godzina rozpoczęcia:  13:00 

Godzina zakończenia: 15:10 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

13 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Skarbnika Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wręczenie nagród laureatom ogólnopolskiej kampanii Zachowaj Trzeźwy 

Umysł 2012. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi Pana 

Mieczysława Sitar za bezzasadną/ zasadną. 



 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2012r.  

10.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2024. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Strategii 

rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie podziału gminy 

Mieroszów na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów  

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXX/135/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 listopada 2008r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla radnych. 

14. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

15. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

16. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

17. Zakończenie obrad. 

 

 Radny – Pan Piotr Brzęcki złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt. 

13 porządku obrad tj. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXX/135/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 listopada 2008r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

 

Wniosek został odrzucony 8 głosami „przeciw”, 3 „za”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Ad.3.Wręczenie nagród laureatom ogólnopolskiej kampanii Zachowaj Trzeźwy 

Umysł 2012. 

W ramach pierwszego etapu kampanii odbyło się 5 konkursów indywidualnych : 

− To ja ( dla uczniów szkół podstawowych ) 

− Autoportret (dla gimnazjalistów) 

− Żabka czy motylek ? ( dla uczniów szkoły podstawowej ) 

− Jak ryba w wodzie ( dla gimnazjalistów) 

− Szukamy Młodych Mistrzów – Ponadprzeciętni ( dla gimnazjalistów). 



 

Wśród laureatów znaleźli się przedstawiciele z terenu gminy Mieroszów: 

− Karolina Litwin,  

− Patrycja Rykalska,  

− Izabela Zielińska, 

− Dominik Aftyka, 

− Oskar Woźny. 

Nagrody w/w osobom wręczył Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz wraz z Przewodniczącym Rady Ryszard Gubernat i 

Kierownikiem O środka Pomocy Społecznej – Panią Elżbietą Buziewicz. 

 

Pismo Stowarzyszenia Producentów i Dziennikarzy Radiowych dotyczące listy 

osób nagrodzonych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa poinformował, że protokół 

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej został sporządzony w terminie i wyłożony  

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z XXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 28 sierpnia 2012r. został przyjęty 10 

głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się” ( obecnych na sali podczas 

głosowania). 

 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych – omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz. 

 



 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem o skład delegacji biorącej 

udział w corocznym spotkaniu przedstawicieli miast i gmin o historycznej nazwie 

Friedland. 

 

W odniesieniu do pkt. 10 sprawozdania Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się  

z pytaniem czego dotyczy złożony przez Burmistrza wniosek do Wspólnego 

Sekretariatu w Ołomuńcu. 

 

Pan Ryszard Gubernat Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że w 

niektórych spotkaniach ujętych w sprawozdaniu Burmistrz uczestniczył wraz z 

Przewodniczącym ale nie wspomniał o tym. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki nie zgodził się z uwagą Pana Przewodniczącego 

ponieważ to jest sprawozdanie dotyczące działalności Burmistrza. 

 

 W odniesieniu do pkt. 11 ( w zakresie Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji  

i Ochrony Środowiska ) Radna – Pani Justyna Pichowicz  zwróciła się z 

pytaniem kiedy odbędą się warsztaty proekologiczne.  

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Mieroszowa stanowi załącznik nr 3  

do tego protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki  zwrócił się z pytaniem dlaczego stolarka okienna w 

budynku przy ul. Wojska Polskiego nie jest wykończona. 

 



 

Radny – Pan Henryk Mizera zwrócił się z pytaniem czy Burmistrz przewiduje 

postawienie kontenera na zużyty sprzęt RTV i  sprzęt informatyczny. 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem na jakie podstawie 

wyjazd integracyjny dla emerytów z Sokołowska został pokryty z funduszu 

sołeckiego. 

 Ponadto Pani Radna zwróciła się z pytaniem w jaki sposób zakończyła się 

sprawa z samowolą budowlaną związana z rozbiórką wieży strażackiej w 

Sokołowsku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Gałązka zwrócił się z 

pytaniem czy została wszczęta sprawa dotycząca wycinki drzew w korycie rzeki 

Ścinawka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z 

pytaniem do Burmistrza Mieroszowa czy zna treść podpowiedzi na pismo, jakim 

zwrócił się do Zespołu Obsługi Szkół o wyjaśnienie kwestii etatów i odpraw, 

nagród wypłaconych pracownikom  ZOS-u w 2011r.  

 

Ad.8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uznania skargi Pana 

Mieczysława Sitar za bezzasadną/zasadną omówił Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mieroszowa Ryszard Gubernat, informując że w związku ze skargą 

Pana Mieczysława Sitar na działalność Burmistrza Mieroszowa w sprawie 

dokonania niezgodnych z prawem czynności mających na celu jego odwołanie z 

funkcji sołtysa  zostało przeprowadzone postępowanie wyjaśniające, z którego 

wynika, że w dniu 18 stycznia 1012r. Pan Mieczysław Sitar złożył pisemną 

rezygnację z funkcji sołtysa Kowalowa, na którą został wybrany w dniu 17 lutego 

2011r. w wyniku wyborów przez zebranie wiejskie. Zgodnie z zapisami ustawy o 

samorządzie gminnym sołtys oraz członkowie rady sołeckiej wybierani w 

głosowaniu tajnym, bezpośrednim, spośród nieograniczonej liczby kandydatów, 

przez stałych mieszkańców sołectwa uprawnionych do głosowania. Z formalnego 

punktu widzenia odwołania sołtysa i rady sołeckiej dokonuje się w tym samym 

trybie, przez ten sam organ. 



 

 Natomiast art. 35 ust. 3 pkt. 2 ustawy stanowi, że statut jednostki pomocniczej 

określa zasady i tryb wyborów organów jednostki pomocniczej .  

W § 7 Statutu sołectwa Kowalowa, stanowiącego załącznik nr 2 do Uchwały Nr 

XII/77/03 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 24 lipca 2003r. zostały określone 

kompetencje zebrania wiejskiego, do których należy m.in. wybór sołtysa i rady 

sołeckiej oraz odwołanie tych organów. Ponadto § 24 w/w Statutu jednoznacznie 

reguluje przedmiotową sprawę „Odwołanie sołtysa i rady sołeckiej oraz 

poszczególnych jej członków może nastąpić przez upływem kadencji na podstawie 

uchwały zebrania wiejskiego”. W związku z tym rezygnacja złożona przez Pana 

Mieczysława Sitar była podstawą do zwołania zebrania wiejskiego w celu podjęcia 

stosownej uchwały. 

 Również zarzut dotyczący liczby osób uprawnionych jest bezpodstawny 

ponieważ zgodnie z § 24 ust. 2 „zebranie wiejskiej odwołuje sołtysa … w 

obecności co najmniej połowy uprawnionych do głosowania uczestników 

zebrania”, jednak § 8 ust. 2 przewiduje inną możliwość „jeżeli w wyznaczonym 

terminie w zebraniu wiejskim nie uczestniczy 1/5 uprawnionych do głosowania, 

zwołujący zebranie wiejskie może zarządzić odbycie następnego po upływie 30 

min. od pierwszego terminu zebrania bez względu na liczbę osób 

uczestniczących”. Podczas zebrania wiejskiego Burmistrz poinformował 

mieszkańców o rezygnacji złożonej przez Pana Sitara oraz konieczności wyboru 

nowego sołtysa. W wyniku tajnego głosowania  zebranie wiejskie podjęło uchwałę 

w sprawie odwołania Pana Sitar, a następnie wybrało Panią Maję Sadowy na 

sołtysa sołectwa Kowalowa. 

 W związku z powyższym należy uznać skargę jako bezzasadną ponieważ 

działania podjęte przez Burmistrza są zgodne z przepisami prawa, a ich celem było 

unormowanie sytuacji w sołectwie Kowalowa. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na posiedzeniu Komisji i został 

zaopiniowany pozytywnie uznając skargę jako bezzasadną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 



 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że  Statut Sołectwa Kowalowa nie 

przewiduje takiej sytuacji, do której doszło w sołectwie Kowalowa tzn. że sołtys 

samowolnie zrzeka się swojej funkcji. W tym Statucie nie ma żadnego paragrafu, 

do którego należałoby się zastosować. Mimo to, Burmistrz zastosował się  

do paragrafu mówiącego o konieczności odwołania sołtysa ze stanowiska.  

Tutaj brakuje opinii prawnika, który mógłby zgodnie z literą prawa stwierdzić 

jasno czy w tej sprawie można było oprzeć się na paragrafie 102  Statutu. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że te same zapisy  

są w Statutach pozostałych sołectw. Taka sama sytuacja miała również miejsce  

 w sołectwie Łączna i tam nikt nie miał problemu żeby przeprowadzić taką 

procedurę jaka odbyła się w Kowalowej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Gubernat zauważył również, że Pani 

Radna ma pełne prawo do przygotowania projektu uchwały na temat zmiany 

Statutu Sołectwa. 

 

W odniesieniu do wypowiedzi Burmistrza Mieroszowa, Radna – Pani Justyna 

Pichowicz zauważyła, że fakt, iż taka sama sytuacja miała miejsce w innym 

sołectwie to nie znaczy, że należy uznać tą skargę za bezzasadną ponieważ na 

tamtą procedurę nie wniesiono skargi tym samym nie było podstawy, żeby 

rozstrzygać czy prawidłowo została przeprowadzona procedura zmiany sołtysa czy 

też nie. W tej chwili bez opinii prawnika trudno ocenić rzetelnie czy skarga jest 

zasadna czy nie. W tej sytuacji Sołtys miał prawo poczuć się poszkodowany 

rezygnując ze swojego stanowiska a następnie będąc odwołanym na zebraniu 

wiejskim. 

 

Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że Pani Radna 

może mieć pogląd na tą sprawę, natomiast literalnie i prawnie tak to się odbyło 

również korzystając z opinii radcy prawnego przy całej procedurze. Wszystko 

odbyło się zgodnie z literą prawa a czy to się byłemu panu sołtysowi podoba czy 



 

też nie, to już jest zupełnie inna sprawa. Natomiast tutaj jest mowa o procedurze 

prawnej i do tego Radni powinni się odnieść. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera zacytował § 24 pkt. Statutu Sołectwa Kowalowa 

:”Odwołanie Sołtysa i Rady Sołeckiej może nastąpić przed upływem kadencji na 

podstawie uchwały Zebrania Wiejskiego”. Wszystkie czynności zawarte w tym 

paragrafie zostały dopełnione. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie uznając skargę 

jako bezzasadną. 

 

Uchwała Nr XXX/131/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 września 2012r. w 

sprawie  uznania skargi Pana Mieczysława Sitar za bezzasadną została podjęta 8 

głosami „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się” ( obecnych na sali podczas 

głosowania). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2012r. omówił Burmistrz Mieroszowa 

– Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że podstawą do zmian w planie 

budżetowym dochodów i wydatków jest pismo od Wojewody Dolnośląskiego, 

który przyznał Gminie dotację, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe  

w kwocie 23.735,43 zł z przeznaczeniem na zwrot części wydatków poniesionych 

w ramach funduszu sołeckiego w 2011r,a którą Gmina przeznaczyła na 

zwiększenie wydatków w rozdziale 75023z tytułu kosztów związanych   

z wprowadzaniem nowych modułów programu Puma i szkoleniem pracowników. 

Zwiększenie  planu dochodów i wydatków w rozdziale 60016 o kwotę 10.000 zł 

dotyczy darowizny otrzymanej od Lesni spolećnost Broumov Holdings a.s.z 

Republiki Czeskiej z przeznaczeniem na remonty dróg.  

Na podstawie umowy podpisanej przez Gminę Mieroszów z Fundacją „Spektra” 

zostało wynajęte pomieszczenie, w którym funkcjonuje świetlica środowiskowa. 



 

Dochody z tego tytułu ujęte w rozdziale 70005 w kwocie 580 zł zostaną 

przeznaczone na zakup opału do świetlicy. 

W rozdziale 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami zwiększa się także 

dochody o kwotę 2.986,42 zł na podstawie otrzymanego odszkodowania za szkodę 

w budynku stanowiącym mienie komunalne. 

Zwiększa się dochody i jednocześnie wydatki w rozdziale 92195 Pozostała 

działalność w związku z otrzymaniem przez sołectwo Kowalowa darowizny na 

dofinansowanie „Festynu wiejskiego” od Kopalni KSS Bartnica 300 zł.  

Wprowadzono do budżetu wolne środki w kwocie 312.461,18 zł zwiększając 

przychody. O kwotę tą zostały zmniejszone dochody w rozdziale 75618 dotyczące 

wpływów z opłaty eksploatacyjnej, a które będą niższe ze względu na zmianę 

terminu wnoszenia w/w opłaty z kwartalnej na półroczną. 

Po przeprowadzonym przetargu zmniejszyła się kwota dofinansowania na zadanie 

„Odbudowa mostu w ciągu ul. Słonecznej (km 0+080) i odcinka drogi ul. 

Słoneczna (km 0+080- 0+230) w Sokołowsku”, w związku z tym zmniejszono 

dochody i wydatki w rozdziale 60078 Usuwanie skutków klęsk żywiołowych o 

kwotę 43.735 zł. Jednocześnie zmniejszył się udział Gminy w wydatkach na to 

zadanie i kwota 40.000 zł została przeznaczona na nowe zadanie pn. „ Remont 

mostu w Unisławiu Śląskim – dojazd do posesji nr 46, 47 i 35”. Po 

przeprowadzonej ocenie stanu technicznego wystąpiła pilna konieczność 

wykonania naprawy uszkodzonej konstrukcji mostu, most stwarza zagrożenie dla 

użytkowników. 

W związku z zakończeniem niektórych zadań inwestycyjnych 

i rozstrzygnięciem przetargów dokonano następujące zmiany w budżecie Gminy: 

1. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Przebudowa drogi gminnej 

ul. Strzelców w Mieroszowie oraz remont drogi powiatowej nr 3399 D na odcinku 

ul. Hożej i części ulicy Kwiatowej w Mieroszowie”. Dz.600, rozdz. 60016 § 6050 

o kwotę 27.625,00 zł. 

2. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Modernizacja kotłowni w budynku 

Urzędu Miejskiego w Mieroszowie – I etap” dz. 750, rozdz. 75023 § 6050 o kwotę 

11.900,00 zł. 

3. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Rekultywacja składowiska odpadów w 

Mieroszowie” dz. 900, rozdz. 90002 § 6050 o kwotę5.460,00 zł. 



 

4. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Doświetlenie przystanku autobusowego 

przy ul. Wałbrzyskiej w Mieroszowie” dz. 900, rozdz. 90015 § 6050 o kwotę 

2.527,00 zł. 

5. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Zagospodarowanie turystyczne 

pogranicza broumovsko – mieroszowskiego – Budowa ściany do wspinaczki dz. 

926, rozdz. 92605 § 6050 o kwotę 40.000,00 zł. 

6. Zwiększenie wydatków na zadaniu pn. „Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno 

– Sportowego – Gimnazjum, Szkoła Podstawowa z salą sportową Etap II Szkoła 

Podstawowa z częścią wspólną” dz. 801 rozdz. 80101 § 6050 o kwotę 87.512,00 zł. 

W wydatkach bieżących  w związku z monitoringiem stanu technicznego mostów 

na terenie powiatu wałbrzyskiego Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego  

w Wałbrzychu zobowiązał gminy do sprawdzenia stanu technicznego  

i przydatności do użytkowania obiektów mostowych, zgodnie z tym zmniejszono 

wydatki w rozdziale 71004 § 4300 o kwotę 13.700,00 zł i zwiększono w rozdz. 

60016 Drogi publiczne gminne § 4300. 

Ponieważ nastąpiła zmiana umowy i zwiększono opłaty za zarządzanie 

cmentarzem wystąpiła konieczność zabezpieczenia środków w wysokości 

21.000,00 zł w rozdz. 71035 Cmentarze § 4300, a zmniejszono wydatki 

w rozdz. 85195 Pozostała działalność § 4390. 

Powyższe zmiany są konieczne do przeprowadzenia w budżecie gminy po stronie 

dochodów i wydatków, co jest wyłączną kompetencją organu stanowiącego,  

w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest 

uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 



 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego dotyczące naliczania opłaty 

eksploatacyjnej odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej 

Laszkiewicz informując, że było wystąpienie do eksploatatorów z Urzędu 

Marszałkowskiego i przy wizycie Prezesa KSS Bartnica takie pismo zostało 

przedstawione natomiast w tym roku jest realizacja po dokonaniu wpłaty do końca 

lipca za pierwsze półrocze i transfer, który miał miejsce w pierwszym kwartale 

tego roku za rok ubiegły. Do końca roku, zgodnie z literą prawa w zasadzie Spółka 

nie jest zobowiązana przekazywania płatności na rzecz gminy. Natomiast w 

ubiegłych latach miały miejsce takie sytuacje, ze Spółka przekazywała zaliczkowo 

kwoty, na poczet rozliczenia IV kwartału jeszcze w końcówce roku. Być może, ze 

w tym roku taka sytuacja będzie miała miejsce w miesiącu grudniu. To wynika z 

sytuacji finansowej Spółki. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie informując, że 

zgodnie z obowiązującym Statutem Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne 

imienne. 

 

Uchwała Nr XXX/132/12 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2012r. została podjęta 13 głosami „za”. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, 

Maria Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka 

Kozłowska, Agnieszka Mądrzak Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, 

Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Mieczysław Wujda.  

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2024.  zreferowała Z-ca 

Skarbnika – Pani Małgorzata Prasek, informując że załącznik nr 1 – Przepływy 

pieniężne i kwota długu otrzymuje nowe brzmienie, w którym zaktualizowano 



 

dochody i wydatki w 2012r. Zmiany podyktowane są dostosowaniem do zgodności 

planu w tym zakresie z wielkościami ustalonymi w budżecie Gminy Mieroszów. 

Po dokonaniu zmian w zakresie zadań inwestycyjnych planowanych  

do realizacji  w 2012r dokonano zmian w  załączniku nr 2 zawierającym wykaz 

przedsięwzięć:  

1. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Przebudowa drogi gminnej 

ul. Strzelców w Mieroszowie oraz remont drogi powiatowej nr 3399 D na odcinku 

ul. Hożej i części ulicy Kwiatowej w Mieroszowie”. Dz.600, rozdz. 60016 § 6050 

o kwotę 27.625,00 zł. 

2. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Modernizacja kotłowni 

w budynku Urzędu Miejskiego w Mieroszowie – I etap” dz. 750, rozdz. 75023  

§ 6050 o kwotę 11.900,00 zł. 

3. Zmniejszenie wydatków na zadaniu pn. „Rekultywacja składowiska odpadów  

w Mieroszowie” dz. 900, rozdz. 90002 § 6050 o kwotę 5.460,00 zł. 

4. Zwiększenie wydatków na zadaniu pn. „Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno 

– Sportowego – Gimnazjum, Szkoła Podstawowa z salą sportową Etap II Szkoła 

Podstawowa z częścią wspólną” dz. 801 rozdz. 80101 § 6050 o kwotę 87.512,00 zł. 

W związku z rozpoczęciem realizacji przez Przedszkole Miejskie w Mieroszowie 

projektu z udziałem środków, o których mowa w art.5 ust. 1 pkt 2 i 3 pn. „Bo jakie 

początki takie będzie wszystko”, który jest programem wieloletnim uzupełniono 

wykaz przedsięwzięć o w/w zadanie. 

      Zwiększono przychody budżetu o kwotę wolnych środków 312461,18 zł. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest     

uzasadnione. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

ze projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 



 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Pan Ryszard Gubernat 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie informując, ze zgodnie ze 

Statutem będzie to głosowanie jawne imienne. 

Uchwała Nr XXX/133/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 września 2012r. w 

sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2024 została 

podjęta 13 głosami „za”. 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, 

Maria Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka 

Kozłowska, Agnieszka Mądrzak Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, 

Justyna Pichowicz, Ryszard Sierakowski, Michał Sowa, Mieczysław Wujda.  

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

Ad.11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Strategii 

rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020. omówiła Z-ca Burmistrza 

– Pani Dorota Bekier, informując iż dokument Strategia rozwoju Aglomeracji 

Wałbrzyskiej na lata 2013-2020 obejmuje syntetyczną diagnozę Aglomeracji jako 

miejskiego obszaru funkcjonalnego, bilans strategiczny w kategoriach sił i słabości 

oraz szans i zagrożeń wraz z analizą SWOT, a także rozstrzygnięcia strategiczne.  

 Opracowanie obejmuje koncepcję funkcjonowania Aglomeracji Wałbrzyskiej, 

wizję, priorytety strategii, cele strategiczne, kierunki i działania oraz listę 

przedsięwzięć strategicznych i wspierających w ujęciu zintegrowanych inwestycji 

terytorialnych. Ponadto, określa spójność Strategii rozwoju Aglomeracji 

Wałbrzyskiej w relacji do dokumentów planujących rozwój: Polski i Europy, 

województwa dolnośląskiego, powiatu wałbrzyskiego, gmin wchodzących w skład 

Aglomeracji, w tym Gminy Mieroszów w perspektywie do 2020 roku. 

W dokumencie zawarto również założenia dotyczące procesu jej wdrażania oraz 

ustalenia w zakresie monitoringu i ewaluacji. Strategia Rozwoju Aglomeracji 

Wałbrzyskiej jest efektem prac wielopodmiotowych, na które złożyły się: wizyty 

studialne i wywiady ustrukturyzowane w każdej z gmin Aglomeracji, badania 

statystyczno-analityczne, spotkania robocze z inicjatorami powołania Aglomeracji 

Wałbrzyskiej oraz opinie zebrane podczas spotkań warsztatowych z udziałem 



 

przedstawicieli: władz poszczególnych gmin Aglomeracji, organizacji 

pozarządowych, środowisk gospodarczych, instytucji edukacyjnych i kulturalnych.  

     Opracowany dokument strategiczny wymagać będzie okresowych aktualizacji ze 

względu na zachodzące przemiany społeczne i gospodarcze, które w znacznym 

stopniu określają realne możliwości realizacji określonych w strategii kierunków 

rozwoju i jej celów strategicznych. Monitorowanie przebiegu rozwoju społeczno- 

gospodarczego jest niezbędne ze względu ciągłość tego procesu. Podjęcie uchwały 

jest uzasadnione.  

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

negatywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy poza tymi 

materiami, którymi otrzymali Radni był jeszcze przedstawiony inny materiał 

dotyczący przedsięwzięć. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier w odpowiedzi na powyższe pytanie 

poinformowała, że nie ponieważ nie były proponowane żadne przedsięwzięcia. 

Były to tematy na zasadzie bardziej ogólnej i interesujące nas, jako gminę kierunki. 

Pozostałe to były wywiady, które były prowadzone z przedstawicielami gmin jak i 

mieszkańcami, przedstawicielami instytucji oraz praca na zasadzie warsztatów, 

które odbywały się trzykrotnie. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy firma rozmawiając  

z gminami czy powiatami, które brały udział w tworzeniu Strategii konsultowała  

z władzami gminy Mieroszów zapisy całego rozdziału VI pn. przedsięwzięcia 

strategiczne i wspierające rozwój instytucji kultury. 



 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier  zauważyła, że cała treść projektu Strategi 

została rozesłana do wszystkich gmin. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem czy gmina Mieroszów 

miała jakieś uwagi do tego dokumentu. 

 

Z-ca Burmistrza Pani Dorota Bekier Mieroszowa poinformowała, że uwagi były 

i zostały naniesione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej   Pan Ryszard Gubernat w nawiązaniu do 

sformułowania w treści  uzasadnienia Strategi, że będzie ona podlegała okresowej 

aktualizacji zwrócił się z pytaniem cz w związku z tym będzie można do tego 

dokumentu dodać szynobus, który ma być połączeniem Wałbrzycha z Mezimesti. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że linia nie jest 

zelektryfikowana   i nie ma takiej możliwości. Natomiast działania zmierzające do 

uruchomienia połączenia turystycznego są po stronie Czech. W tym dokumencie 

nie ma tego zadania ponieważ jest ono międzynarodowe a tutaj jest mowa o 

Aglomeracji Wałbrzyskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy jest jakaś szansa, 

żeby od strony Czech była przeprowadzona ta inwestycja w ramach projektu 

polsko – czeskiego. 

 

Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Laszkiewicz odpowiadając na powyższe 

pytanie poinformował, że został podpisany list intencyjny pomiędzy Marszałkiem 

Województwa Dolnośląskiego a czterema hetmanami  krajów czeskich, który 

dotyczy utworzenia Europejskiego Ugrupowania Współpracy Terytorialnej. Takie 

ugrupowania działają już w Europie. W tej chwili,  w perspektywie nowego 

programowania finansowego na lata 2014-202 jest przewidziana zwiększona pula  

na te działania. W związku z tym takie ugrupowania mają osobowość prawną i 

mogą korzystać ze środków przeznaczonych właśnie na europejską współpracę 



 

terytorialną w układzie przedsięwzięć gospodarczych i takich, które mają 

rozwiązywać problemy w szerszym znaczeniu niż lokalne dla pojedynczych gmin. 

W tej chwili jest inicjatywa Hetmana Hradec Karlovy. Na spotkaniu w Broumowie 

była przedstawiona prezentacja studium dla tego rozwiązania dotyczącego układu 

komunikacyjnego drogowego i kolejowego. Tam jest również przewidziany obszar 

po stronie polskiej, który jest objęty tym programem, dotyczący obszaru dawnego 

województwa jeleniogórskiego i wałbrzyskiego. 

Strategia Aglomeracji to jet pewna rama, dotycząca problemów, które nawarstwiły 

się przez dziesiątki lat a nie znalazły odzwierciedlenia w dotychczasowej polityce 

rozwoju regionalnego.  

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, niedobrze się stało, że ten dokument 

nie został przedstawiony Radzie jako roboczy tylko już w formie projektu uchwały 

ponieważ przedstawia on tylko ramy kierunku rozwoju gminy a w przypadku 

innych gmin jest bardziej szczegółowy. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz przypomniał, że gminy w 

całym obszarze aglomeracji zostały podzielone na pewne grupy. W tych gminach, 

o których wspomniała Pani Radna Pichowicz to są gminy, które mają potencjał 

turystyczny ale już w układzie konkretnej oferty turystycznej, która już dzisiaj 

funkcjonuje i ma możliwości rozwojowe na tym poziomie. Gmina Mieroszów jest 

w grupie, która bez wsparcia zewnętrznego sobie nie poradzi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Gubernat zaapelował o przyjęcie 

tej uchwały mimo różnych spornych kwestii ze względu na to, że została już 

przyjęta uchwała o przynależności do Aglomeracji Wałbrzyskiej. Poza tym może 

zaistnieć sytuacja, że jako jedyna Rada Mieroszowa nie przyjmie tego dokumentu 

będąc w Aglomeracji. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał pod głosowanie omówiony projekt uchwały. 

 



 

Uchwała Nr XXX/134/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 września 2012r. w 

sprawie  przyjęcia Strategii rozwoju Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2013-2020 

została podjęta 8 głosami „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” ( Radnych 

obecnych na sali podczas głosowania). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

Ad.12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie podziału gminy 

Mieroszów na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów  

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu omówił Burmistrz Mieroszowa – 

Pan Andrzej Laszkiewicz, informując iż zgodnie z art. 13 ust. 1 ustawy  

 z dnia 5 stycznia 2011 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Kodeks wyborczy  

(Dz. U. Nr 21, poz. 113 późn. zm.) rada gminy na wniosek Burmistrza 

zobowiązana jest do dokonania podziału gmin na okręgi wyborcze w wyborach do 

rad gmin w terminie 15 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy tj. do dnia 

1 listopada 2012r.  

Niniejszy podział gminy Mieroszów na 15 okręgów wyborczy został opracowany 

zgodnie z zasadami tworzenia okręgów wyborczych wynikających z art. 419 

ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy (Dz. U. Nr 21, poz. 112 

z późn. zm.) oraz skonsultowany z Komisarzem Wyborczym w Wałbrzychu. Przy 

tworzeniu okręgów wyborczych zastosowano jednolitą normę przedstawicielstwa 

wynikającą z podzielenia liczby mieszkańców gminy przez ustaloną zgodnie  

z art. 17 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 r. 

Nr 142 z późn. zm.)  dla danej rady liczbą wybieranych radnych. W gminie 

Mieroszów według stanu na dzień 30 czerwca 2012 r. norma przedstawicielstwa 

wynosi 463,4 (6951 osób : 15 mandatów = 463,4). Ułamki liczby mandatów 

wybieranych w okręgu wyborczym wynikające z zastosowania normy 

przedstawicielstwa równe lub większe od 0,5 mandatu zaokrągla się w górę do 

liczby całkowitej, natomiast ułamki mniejsze niż 0,5 mandatu odrzuca się. 

Poniższe zestawienie przedstawia proponowany podział mandatów wynikający 

z ustalonej normy przedstawicielstwa. 

Numer Liczba Liczba mandatów wynikająca z zastosowania Proponowany 



 

Okr ęgu mieszkańców normy przedstawicielstwa podział mandatów 

1 494 494 : 463,4 = 1,066 1 

2 404 404 : 463,4 = 0,8718 1 

3 443 443 : 463,4 = 0,9559 1 

4 422 422 : 463,4 = 0,9106 1 

5 427 427 : 463,4 =0,9214 1 

6 399 398 : 463,4 = 0,861 1 

7 478 478 : 463,4 =  1,0315 1 

8 432 432 : 463,4 = 0,9322 1 

9 442 442 : 463,4 = 0,9538 1 

10 543 543 : 463,4 = 1,1717 1 

11 531 531 : 463,4 = 1,1458 1 

12 557 557 : 463,4 = 1,2019 1 

13 554 554 : 463,4 = 1,1955 1 

14 437 437 : 463,4 = 0,943 1 

15 388 388 : 463,4 = 0,8372 1 

 

Z uwagi na małą liczbę mieszkańców w sołectwach Łączna i Różana oraz brak 

możliwości połączenia z innymi sołectwami ze względów topograficznych, sołectwa 

te połączono z częścią miasta Mieroszów. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błazejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i 

poddał go pod głosowanie. 



 

 

Uchwała Nr XXX/135/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 września 2012r.  

w sprawie  podziału gminy Mieroszów na stałe okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 

granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu została podjęta  

8 głosami „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Podjęta uchwała uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXX/135/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 listopada 2008r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla radnych omówił Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat, informując, że na podstawie art. 25 ust. 4, 6 i 8 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym    ( Dz. U. z 2001r. nr 142 poz. 

1591 oraz z 2002r. Nr 23 poz. 220, Nr 62, poz. 558, Nr 113, poz. 984 i Nr 153 poz. 

1271) rada gminy ustala wysokość pobieranych diet na podstawie uchwały. 

 Diety Radnych zostały zmienione na początku poprzedniej Kadencji w roku 

2006 Uchwałą Nr IV/15/06 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie ustalenia 

wysokości diet radnych. W związku z  Rozporządzeniem Ministra Finansów  w 2008r. 

z została podniesiona podstawa naliczenia diet z 1200 zł  do 1300 zł. 

 Po przeanalizowaniu budżetu za pierwsze półrocze 2012r. w Dziale 750  

Rozdz. 75022,  § 3030 – Różne wydatki na rzecz osób fizycznych wynika, iż pozostała 

kwota 9 410 zł.  

W związku z tym  Przewodniczący zaproponował przekazanie części nadwyżki na 

zwiększenie diet radnym o 5% . Zwiększenie diet  o 5% sprawi, iż wydatki z § 3030 

wzrosną o kwotę  2 925 zł. 

W 2013 roku kwota zaplanowana na diety nie będzie wyższa, niż ta zaplanowana na 

2012r.  

Po analizie wydatków z tego paragrafu po trzech kwartałach Radni Rady Miejskiej 

zdecydują, na który Dział przekażą pozostałą część nadwyżki może to być np. 

ufundowanie paczek dla najuboższych dzieci w gminie albo zorganizowanie 

„Mikołajek”. 



 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : Radny – Pan Piotr Brzęcki, Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie, że zgodnie z obowiązującym 

Statutem Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XXX/136/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 września 2012r.  

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych została podjęta 10 głosami „za”, 

3”przeciw”, 0 „wstrzymującymi się” 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Maria Chmielnicka, 

Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Agnieszka Kozłowska, Agnieszka Mądrzak 

– Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Ryszard Sierakowski, Michał 

Sowa. 

 

Przeciw podjęciu uchwały głosowali Radni : Piotr Brz ęcki, Justyna Pichowicz, 

Mieczysław Wujda. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 

Ad.14. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że na 

poprzedniej sesji pytań nie było. 

 

Ad.15. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 



 

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego o skład delegacji do 

Friedlandów odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, informując, że w tym roku organizatorem był Friedland Pradwińsk. 

Zaproszenie dotyczyło delegacji składającej się z czterech osób. W delegacji 

uczestniczyli : Burmistrz z żoną, Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier. Był również 

zaproponowany Pan Przewodniczący Rady Miejskiej, albo ktoś z Rady. Po tym jak 

Pan Przewodniczący oświadczył, że nikt z Rady nie weźmie udziału w delegacji w to 

miejsce pojechała Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół – Pani Barbara Orłowska. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego o złożenie wniosku 

w ramach EWT dotyczącego zagospodarowania Góry Parkowej odpowiedzi udzielił 

Burmistrz Mieroszowa, informując że wcześniej była już przekazywana informacja na 

temat spotkań  z przedstawicielami partnera czeskiego Mezimesti, Teplic. Dotyczyły 

one przygotowania wniosku w sprawie infrastruktury turystycznej. Gmina Mezimesti 

była zainteresowana budową II etapu ścieżki rowerowej Viżnow – Starostin. Partner 

ze strony Teplic był zainteresowany kupnem ratraku na utrzymanie tras biegowych, 

natomiast w ramach tego projektu zagospodarowanie turystyczne Parkowej Góry w 

połączeniu z istniejącymi trasami rowerowymi. W konsekwencji dalszych działań i 

konsultacji wyszło, że zakup tego ratraka mieściłby się ale są pewne obostrzenia jeżeli 

chodzi o kwestie związane między innymi z finansami. W związku z tym Teplice 

wycofały się z tego projektu, natomiast Mezimesti i Mieroszów te swoje zakresy 

uwzględnił. Na tej podstawie został złożony wniosek do Ołomuńca, do wspólnego 

sekretariatu technicznego w ramach ostatniego naboru na duże projekty. Ostateczny 

wynik będzie dopiero w styczniu na posiedzeniu polsko-czeskiego komitetu 

sterującego. 

 

W odniesieniu do uwag Przewodniczącego Rady Pan Ryszard Gubernat, 

dotyczących Sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym Burmistrz 

Mieroszowa Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że to jest jego sprawozdanie jako 

organu wykonawczego i pisze w odniesieniu do swoich czynności. Jak wcześniej 

zauważono, tam gdzie jest udział Pana Przewodniczącego jest to zaznaczone. Nie 

można wymieniać w liczbie mnogiej ponieważ Burmistrz występuje tam jako organ 

wykonawczy i nie może pisać sprawozdania za organ stanowiący, którym jest Rada. 



 

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz w zakresie warsztatów ekologicznych 

gdzie była podpisana umowa na dotacje z ramienia Fundacji Ekorozwoju, Burmistrz 

Mieroszowa  Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że to była dotacja dotycząca 

tegorocznego Sejmiku Ekologicznego organizowanego na terenie gminy Mieroszów. 

Organizatorem tego sejmiku był Zespół Szkolno – Przedszkolny w Sokołowsku, w 

którym uczestniczyły wszystkie placówki oświatowe i te środku w kwocie 1 791 zł 

zostały przeznaczone głównie na zakup nagród dla placówek i indywidualnych 

uczestników sejmiku. 

 

Na pytanie  Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie budynku przy ul. Wojska 

Polskiego Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że zakres 

robót remontowych był określony przez Spółkę ZGKiM jeżeli chodzi o stolarkę 

okienną. Roboty wykończeniowe wewnętrzne robiła grupa bezrobotnych, która 

uczestniczyła w projekcie. 

 

Prezes Spółki ZGKiM- Pan Ryszard Moździoch poinformował, ze następnym 

etapem prac miało być wykonanie elewacji na budynku. Sprawa stolarki okiennej 

zostanie sprawdzona w najbliższym czasie.  

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem dlaczego, mimo wcześniejszych 

uwag i próśb nie jest  nadal przekazywany Radnym plan imprez. 

 

Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że po ostatniej Komisji 

gdzie był poruszany ten temat była przeprowadzona rozmowa z Dyrektorem MCK na 

ten temat. 

Następnie Burmistrz Mieroszowa zobowiązał Dyrektora MCK – Pana Władysława 

Koziejko do przekazywania miesięcznego planu imprez do 25 każdego miesiąca. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Henryka Mizery w sprawie ustawienia 

kontenera na zużyty sprzęt AGD i RTV Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz zauważył, że taki kontener funkcjonuje na terenie Zakładu Gospodarki 



 

Komunalnej i Mieszkaniowej, w związku z tym każdy mieszkaniec może taki sprzęt 

dostarczyć. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz w sprawie rozbiórki 

wieży strażackiej w Sokołowsku odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa Pan 

Andrzej Laszkiewicz, informując że w ubiegłym roku poprzez Referat Gospodarki 

Przestrzennej i Ochrony Środowiska została zlecona dokumentacja oceny technicznej 

tego obiektu, który częściowo ze względu na zagrożenie został rozebrany. Jest 

ekspertyza na ten  temat, że obiekt biologicznie jest zniszczony, nie nadaje się do 

eksploatacji i jest wniosek do rozbiórki obiektu. Teraz gmina będzie musiała 

procedować z konserwatorem zabytków w kwestii rozbiórki i zgłoszenie do 

Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o konieczności rozbiórki tego obiektu 

w całości. 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz dotyczące podstawy zapłaty za 

spotkanie integracyjne seniorów z Sokołowska odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa, informując, że Stowarzyszenie Emerytów nie występowało na etapie 

ogłaszanych przez gminę konkursów. Sprawa pojawiła się po czasie. Przedstawicielka 

Stowarzyszenia była w Referacie Rozwoju, Promocji i Oświaty i rozmawiała z 

pracownikiem w tej sprawie. Pracownik przekazał formularze do procedowania 

pozakonkursowego. Po przejrzeniu tych formularzy przedstawicielka poinformowała, 

że Stowarzyszenie nie będzie składało wniosku. Potem kontaktował się w tej sprawie 

Pan Żak i został  poinformowany, że nie ma innego trybu. Z kolei Pan Żak oświadczył, 

że sprawa jest już nagłośniona wśród emerytów i są podjęte działania organizacyjne 

związane z przeprowadzeniem takiego spotkania integracyjnego. W tym momencie 

jedynym źródłem finansowania tego typu imprez z udziałem mieszkańców jest 

Fundusz Sołecki jeżeli nie jest to organizowane w ramach środków pozyskanych w 

drodze konkursu dla organizacji pozarządowych. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Roberta Gałązki w sprawie wycięcia drzew i krzaków z 

koryta rzeki Ścinawki odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że 

sprawa została zgłoszona do zarządcy rzeki ale na to nakładają się problemy związane  

z obszarem NATURA 2000. Pewne prace już zostały wykonane przez zarządcę w 

obszarze Kowalowej i Unisławia Śląskiego ale natknęli się na procedurę związaną z 



 

ekologami i były z tego tytułu problemy formalno-prawne gdzie w ramach prac 

porządkowych zostały wycięte krzewy co skutkowało wszczęciem procedury przez 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska po doniesieniach ekologów.  

 

Ad.16.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej- Pan Ryszard Gubernat poinformował o działaniach 

podjętych w okresie międzysesyjnym : 

− 3 września br. uczestniczył w inauguracji  nowego roku szkolnego w 

Publicznym Gimnazjum im. K. Kieślowskiego, 

− 1 września uczestniczył w otwarciu i wręczaniu nagród Turnieju Sołectw na 

terenie gminy Mieroszów. Pierwsze miejsce zajęło Sołectwo Golińsk. 

− 8 września uczestniczył wraz z Przewodniczącą Komisji Ogólnej w Dożynkach 

Gminnych, 

− 20 września uczestniczył w Turnieju Gmin, który odbył się w Starych 

Bogaczewicach. 

Ponadto w imieniu Rady zostały wystosowane do wszystkich Sołtysów sołectw na 

terenie gminy listy gratulacyjne z podziękowaniami za trud i wytrwałość w pracy. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz w odniesieniu do złożonego wcześniej zapytania w 

sprawie wyjaśnienia finansowania  wyjazdu integracyjnego poinformowała, ze doszło 

do nieporozumienia tego typu, iż Koło Emerytów i Rencistów zwróciło się o 

dofinansowanie wyjazdu integracyjnego do Pana Burmistrza, taki wyjazd się odbył za 

co były podziękowania dla Burmistrza na łamach gazety „Soko wieści” po czym 

okazało się, ze ta impreza została sfinansowana z Funduszu Sołeckiego. 

Ponadto Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że jeżeli chodzi o rozbiórkę wież 

strażackiej, to Komisja Rewizyjna  w trakcie kontroli tego tematu nie natknęła się na 

ekspertyzę mówiącą o konieczności rozbiórki tej wieży. 

  

Burmistrz Mieroszowa Pan Andrzej Laszkiewicz wyjaśnił, że w sprawie wieży 

strażackiej były interwencje ze strony mieszkańców oraz zarządcy tj Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. W ramach zarządzania kryzysowego 



 

spowodowano wizytację terenową, podczas której zostało potwierdzone, że jest pilna 

potrzeba rozbiórki górnej części wieży ponieważ stwarza realne zagrożenie 

bezpieczeństwa mieszkańców i tak to zostało w ramach  działań kryzysowych 

zorganizowane. Inną rzeczą jest nadzór Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Tam też sprawa została przekazana. Na podstawie działań, które zostały wszczęte po 

doniesieniu do Konserwatora Zabytków została zlecona ekspertyza stanu technicznego 

pozostałej części  wieży, ale ta część niczym się nie różni od tej rozebranej. Na tej 

podstawie biegły dokonał dogłębnej analizy stanu technicznego. 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół – Pani Barbara Milewska zwróciła się z pytaniem 

do Przewodniczącego Rady Miejskiej czy ma udzielić odpowiedzi w kwestii pisma, 

które zostało przekazane w czerwcu  do Biura Rady Miejskiej a dotyczyło zatrudnienia 

i wypłaty odpraw w ZOS. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza 

Mieroszowa czy to pismo zostało przekazane do jego wiadomości. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że w/w pismo było rejestrowane 

w korespondencji urzędowej w związku z tym Pan Burmistrz miał możliwość 

zapoznania się z nim. 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół zauważyła również, że pismo jest zaparafowane 

przez Radcę Prawnego Urzędu czyli zakres odpowiedzi był wcześniej konsultowany. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z prośbą aby z zaoszczędzonych na 

dietach radnych środków wyremontować szatnię i toaletę dla TKS-u „Biały Orzeł”. 

 

Ad.17. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

XXX sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała : 

A. Podgórska 



 

 


